



# Leopard A380

UV Inkjet Roll to Roll Printer  
UV宽幅打印机



## 品质恒久远，匠心永流传

3.2 米大幅面， 兼顾高速度与高精度

3.2 meter wide , with high speed & high precision.

- 1、采用工业级京瓷喷头，具备更高的打印精度与速度，打印精度可达 1200×1200dpi，画面细致入微，惊艳呈现，助您在市场竞争中快人一步，抢占商机。
- 2、采用进口高精度静音直线轨，让您的打印过程享受安静。
- 3、采用进口拖链系统，加装防撞功能和除静电技术，保证机器在打印过程中的安全稳定。
- 4、采用 4 根橡胶辊，减少挠度，使打印材料运行更平顺，不易走偏，对喷印完成的画面起到保护作用，更适合大批量高速打印。
- 5、采用更加节能环保的 LED 灯冷光源，高端 UV 墨水以及可变墨滴技术，能够有效降低能耗，减少墨水损耗，性价比更高。

1. By combining the advantages of industrial printheads, high precision, high speed and outstanding print quality at 1200x1200dpi printing resolution, Leopard A380 helps you explore new market opportunities with unrivalled competitiveness.
2. Use of high precision mute linear guide rail ensures a quiet printing environment.
3. Use of towline and cable and anti-crash and anti-static components made in Germany ensures safety and stability at high speed printing.
4. Four large diameter rubber roller eliminate skewing and lead the movement more smoothly and stably without deviation.
5. Use of energy conserving and environment friendly LED lamps, high quality UV printing ink and variable droplet size technology effectively reduces the energy and ink consumption.



● ● ● WELCOME TO A WORLD OF RELIABILITY, QUALITY AND PRODUCTIVITY.

LEOPARD 



Akatsuki Pte Ltd

51 Bukit Batok Crescent, Unity Centre #08-09/10/11 Singapore 658077

Tel: +65 6316 7948

Website: [www.akatsuki.com.sg](http://www.akatsuki.com.sg)

For inquiries, please contact: [sales@akatsuki.com.sg](mailto:sales@akatsuki.com.sg)



## 参数

参数类型	A380
打印宽幅	3200mm
喷头型号	KYOCERA 4C+W/6C
打印模式	4Pass 600*1200dpi 50平方/小时 6Pass 600*1800dpi 35平方/小时 8Pass 1200*1200dpi 25平方/小时
材料	柔软卷材
墨水	CMYK、Lc、Lm、W
数据传输接口	PCI_E
电源功率	380V/7KW
气压	0.8-1MPA
尺寸	6045*1570*1960(mm)
重量	2450KG

## SPECIFICATION

Specification	A380
Print Size	3200mm
Printhead type	KYOCERA 4C+W/6C
Print Mode	4Pass 600*1200dpi 50m <sup>2</sup> /h 6Pass 600*1800dpi 35m <sup>2</sup> /h 8Pass 1200*1200dpi 25m <sup>2</sup> /h
Material	various roll to roll material
Ink	CMYK、Lc、Lm、W
Interface	PCI_E
Voltage/Power	380V/7KW
Compressed Air	0.8-1MPA
Bared Machine Size	6045*1570*1960 (mm)
Weight	2450KG

以上机器的技术指标及内容以实际销售出的机器为准，本彩页内容更改不再另行通知，Leopard拥有解释权

The information contained herein is subject to change without prior notice. We shall not be liable for technical or editorial errors or omissions contained herein.

LEOPARD 



Akatsuki Pte Ltd

51 Bukit Batok Crescent, Unity Centre #08-09/10/11 Singapore 658077

Tel: +65 6316 7948

Website: [www.akatsuki.com.sg](http://www.akatsuki.com.sg)

For inquiries, please contact: [sales@akatsuki.com.sg](mailto:sales@akatsuki.com.sg)